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Södra Koloniföreningens föreningsmöte lördag 27 augusti 2022 

Plats: festplatsen 

Tid: 15.00 – 16.00 

Protokoll 

§§ 1 – 5 är samma punkter som på extra årsmötet 

§ 6 Ekonomi 

Kassör Maria Andersson informerar om föreningens ekonomi. Ökade kostnader för el, 

vatten och avfallshantering. Det är fortfarande oklart hur stor självrisken blir för 

ombyggnationer efter översvämningen. Styrelsen tar in anbud för ombyggnad av 

toaletter/dusch på Spårvägsstigen då det bedöms rymmas inom budget. 

§ 7 Information från styrelsen 

- Ordförande Sandra Lindblom informerar om kontakter med Gävle kommun 

angående bidrag för kostnader vid översvämningen. Kommunen har nu meddelat att 

inte bidra med någon ekonomisk ersättning i form av nedsatt arrende eller liknande. 

Koloniträdgårds-förbundet är kontaktat för juridisk rådgivning om att tvista mot 

kommunen. Förbundet anser att det inte är troligt att vinna en sådan tvist.  Vi har en 

försäkring i Folksam genom Koloniträdgårdsförbundet som ersätter för mark och 

anläggningsskador. Offert från Sören Thyr har godkänts av Folksam och får i uppdrag 

att återställa skador på vägar och stigar under hösten. 

 

- Vår ansökan om reducering av medlemsavgiften för 2022 till 

Koloniträdgårdsförbundet har avslagits. 

 

- Eftersom Gävle kommun och Södra koloniföreningen inte har kommit till en lösning 

gällande bygglovsfrågor måste alla bygglov nu lämnas till Gävle kommun oavsett vad 

det gäller. 

 

- Informationskanaler – styrelsens målsättning är att minska på brev och papper. 

Information kommer att finnas på hemsidan och skickas som mejl i första hand. 

  

- Facebook är inte en kanal som styrelsen använder, den är till för medlemmar. Om 

man har en fråga till styrelsen ska den mejlas eller läggas i brevlådan. 

 

- Rivnings material i byggsäckar har blivit stående, oklart vems det är. En uppmaning 

till dem som har rivit är att se till att säckarna försvinner. 

 

- Sopsorteringen sköts inte tillfredsställande, föreningen debiteras extra kostnader för 

det. 
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- Flera trädgårdstunnor kommer inte att tillåtas eftersom uppsamlingsplatser inte 

räcker till. 

- Den obligatoriska insatsen på 3 tim kan göras på andra tider än vår och höststädning, 

det finns många arbetsuppgifter och engagemang från medlemmarna efterfrågas. 

Om alla hjälps åt får vi alla glädje av vårt fina koloniområde. 

 

§ 9 Övriga frågor 

Barbro Hjalmarsson frågade när vattnet skulle stängas av med tanke på grävningen för 

nedläggande av rör på Rågatan. Information kommer på hemsidan och anslagstavlor. 

Information om vattenavstängning kommer att anslås på hemsidan och anslagstavlor. 

Loppisen 28/8 är inställd på grund av väder och att Rågatan är avstängd för arbeten med 

dagvattenledning, det går inte att köra till parkeringen den vägen. 

Trädgårdsvisning önskas som ett evenemang. Bilda gärna en grupp som planerar så kan 

styrelsen stödja vid behov. 

Festkommittén önskar bli fler, anmäl er till Ullrika Hållinder. 

 

Mötesordförande tackar deltagarna och avslutar mötet 

 

 

Per Thelin Myrbäck, ordförande  Britt-Marie Westman, sekreterare 

 

  

Marianne Estassy, justerare  Marianne Frostesjö, justerare 

       

 

 

 

 

 

 

 


